
Referat - Film 6000’s Bestyrelsesmøde 7. februar 2024 
Deltagere: Hans-Jørgen Bøgesø, Henriette Graversen, Charlotte Pipenbring, 
Charlotte Korsgaard, Robert Veilis, Thomas Beck, John Larsen, Anders Davidsen. 
 
Afbud fra: Ingen  

Nr. Punkt  
(* = fast punkt, jf. 
forretningsorden)

Referat

1* Valg af referent Anders

2* Godkendelse af referat Godkendt

3* Økonomi, herunder 
budgetopfølgning og salg 
Budget 2024 vedlagt 
Regnskab undervejs

Vi gennemgik saldobalancen - og sammenlignede i den 
forbindelse tal fra 2023 med året før. Bemærkelsesværdigt er 
det, at vores indtægter fra billetsalg er steget med godt 
400.000 kroner på blot ét år. 2024 er også startet lovende. 
Tallene fra 2023 er endnu ikke endelige, og enkelte punkter 
skal evt. justeres ved nærmere gennemsyn.

4* Repertoire Vi har som sædvanligt en god blanding af smalle og mere 
folkelige titler. For første gang har vi valgt at vise en film i 
Afdeling Q-serien, og den er meget populær. Flere af de 
Oscar-aktuelle film har ligeledes et pænt publikum - fx The 
Zone Of Interest. I forhold til Oscar tilbyder vi i starten af 
marts vores publikum at se ‘Oscar Shorts’, som i alt består af 
10 kortfilm fordelt på henholdsvis animation og live action.

5* Huset 
Herunder 
fællesomkostninger 
Madbar 
Gelændere, gardiner? 

Mette Dalby er stoppet som leder for komplekset, og de er 
igang med at søge efter en ny.  

Gardiner nævnes i punkt 6, og gelændere er foreløbig sparket 
til hjørne på ubestemt tid.

6* Frivillige 
Dagsorden næste 
frivilligmøde – 
Forplejning? 

På næstkommende frivilligmøde 13. februar vil bestyrelsen 
lægge op til, at der laves en arbejdsgruppe, som kan få sat 
gardinerne fra Koldinghus op på 1. etage. De har samlet støv 
bag lærredet ganske længe efterhånden, og ifølge Charlotte K 
har de ikke godt af det.

7* Orientering fra formanden, 
daglig leder og 
bestyrelsesmedlemmer

Deres pointer er med i øvrige punkter.



8 Bestyrelsens opgaver (jf. 
Hans-Jørgens mail) 
Generalforsamling? 
Ordstyrer – stemmetællere 
– nye kandidater?

Vi diskutterer, hvordan vi kan appellere bedst muligt for at 
rekruttere nye bestyrelsesmedlemmer. Eventuelle eksterne 
kandidater er vi også åbne overfor, og vi afsøger potentielle 
muligheder. Allerede nu lægger det desværre fast, at Charlotte 
P udtræder af bestyrelsen. Yderligere et par stykker er gået i 
tænkeboks, om de vil genopstille til marts eller ej. 

Vi spørger Sigrid, om hun vil være ordstyrer til 
generalforsamlingen 13. marts.

9* Næste møde Vi afholder et ekstraordinært bestyrelsesmøde mandag den  
4. marts klokken 17. Anders har lavet indkaldelse via mail.

10* Evt. Punktet udgår.


